
Lijst van vragen – totaal

1
Kunt u de Kamer het rapport van het Dienstencentrum Gedragsweten-
schappen met betrekking tot het draagvlakonderzoek naar de gedrags-
code toesturen?

2
Hoeveel militairen en burgers, uit respectievelijk welke rangen en schalen
afkomstig, zijn bevraagd door het Dienstencentrum Gedragsweten-
schappen in het draagvlakonderzoek? En tot welke leeftijdscategorie
behoorden de ondervraagden?

3
Waarom is er niet specifiek onderzocht op welke wijze de ondervraagden
vinden dat de gedragscode dient te worden aangepast?

4
Zal op korte termijn worden onderzocht op welke wijze de ondervraagden,
die aangegeven hebben dat de gedragscode enigszins of helemaal dient
te worden aangepast, de gedragscode willen veranderen? Zo nee,
waarom niet?

5
Waarom is er niet een nadere specificatie gemaakt van de gewenste
(kleine) veranderingen die een op de vijf ondervraagden bepleit met
betrekking tot de gedragscode?

6
Kunt u een indicatie geven op welke aanpassingen mogelijk wordt
gedoeld?

7
Is het volgen van de training «Sociale aspecten van leiderschap» voor de
groep leidinggevende militairen en burgers die niet de aangepaste initiële
opleiding hebben gevolgd, vrijblijvend? Zo ja, waarom wordt deze niet
verplicht gesteld?

8
Kunt u exact aangeven wat u bedoelt met de «voorzichtige start» van de
training sociale aspecten van leiderschap? Waarom is de start van de
training «voorzichtig» geweest?

9
Waarom is het niet gelukt het totale aantal toezichthoudende functies te
vervullen? Per wanneer zullen alle 38 toezichthoudende functies vervuld
zijn?

10
Kunt u aangeven welke infrastructurele projecten nog moeten worden
uitgevoerd en per project een tijdsplanning geven?

11
Welke redenen zijn er, naast het ontbreken van een defensiebreed
draagvlak voor het reorganisatieplan, voor het feit dat de voorbereidingen
voor de formele oprichting van de Centrale Organisatie Integriteit
Defensie (COID) meer tijd vergden dan voorzien?
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12
Waarom is het niet mogelijk gebleken tijdig een defensiebreed draagvlak
te creëren voor de totstandkoming van een integriteitsorganisatie?

13
Hoe kan het dat er in 2008 per abuis is uitgegaan van 1035 meldingen bij
het Centrale Meldpunt Integriteit?

14
Kunt u toelichten hoe het mogelijk is dat, ondanks het feit dat het aantal
meldingen bij het Centrale Meldpunt Integriteit in 2008 met 28 procent is
gestegen, er uit het onderzoek van de Rutgers Nisso Groep is gebleken
dat er geen toename van ongewenst gedrag plaatsvond in 2008?

15
Wat zullen de gevolgen zijn van een versobering van de commandanten-
fondsen, de exploitatiebudgetten voor de stafbureaus leiderschap en
exploitatiebudgetten voor de uitbreiding sportfaciliteiten voor activiteiten
op deze terreinen?

16
Uit welke budgetten zal de uitbreiding van de Centrale Organisatie
Integriteit Defensie worden bekostigd?
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